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Protokół 

z posiedzenia Rewizyjnej 

w dniu 12 marca 2010 roku

Obecni

1. Zofia Bazańska Przewodnicząca Komisji obecna
2. Radny Andrzej Świątek obecny
3. Radny Andrzej Musiał obecny
4. Radny Czesław Badura obecny

Komisję prowadzi     Przewodnicząca – Zofia Bazańska

Temat posiedzenia :

Rewitalizacja czeladzkiej starówki

Radny Andrzej Świątek : Zgłaszam wątpliwości co do przedstawionych dokumentów Komisji Rewizyjnej 
przez Zespół Kontrolny, uważam, że są one nie kompletne, uważam, że nie ma konkretnego dokumentu 
czyli wzoru umowy. Nie jest prawdą co mówi tu Przewodniczący Zespołu Kontrolnego, że spotykaliśmy się 
wiele razy, spotkaliśmy się jedynie raz na Komisji Rewizyjnej i ustaliliśmy, nie pamiętam co tam było jeżeli 
spotkaliśmy się dwukrotnie, to niestety na tym drugim spotkaniu pamiętam, że Zespół Kontrolny nie 
przedstawił ustaleń z pierwszego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, chodziło o to, że państwo jako zespół 
wskażecie jakie to były różnice, jakie to mogły być straty, z tego tytułu. Czy są protokoły z posiedzeń 
Komisji Rewizyjnej. Jeżeli w trakcie badania dokumentów, kontroluje podstawowe dokumenty i widzę, że są 
nie kompletne, żaden z was dokumentów nie parafował i teraz Radny Marcin Musiał zarzuca mi skąd ja to 
wziąłem. Przeglądając te dokumenty z każdych innych prac jest protokół przekazania, ten wzór umowy jest 
podpisany przez Radce Prawnego Krzysztofa Grochalskiego, natomiast ten wzór umowy jest podpisany 
przez Radce Prawną Agnieszkę Gajos. Jeżeli widzę dwie umowy jako wzór umowy i one wyraźnie się
mniej różnią tutaj od tych umów, zwróciłem uwagę na takie zapisy, które zostały później zmienione.
Radny Musiał pominął uwagę Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego. Czy myśmy dostali taki dokument
czy  on faktycznie nie został podpisany przez jednostkę kontrolowaną, gdzie z treści to wynika jak nie jest 
podpisany, kto był kontrolowany. Mam wnioski końcowe, które przedstawiłem wcześniej, uważam, że 
dokumenty powinny być ponumerowane i odpisane a poza tym brak mi ważnych istotnych dokumentów
z zakresu specyfikacji stopnia warunków zamówienia, brak mi protokołu tych prac, brak ofert i protokołu 
postępowania w tym temacie, dlatego, że jest to temat dużej wagi. Chciałbym mieć możliwość zapoznania 
się z tymi dokumentami, chciałbym żeby te dokumenty znalazły się w dokumentacji tego zadania 
kontrolującego. Pierwsza sprawa to dokumentacja zadania inwestycyjnego ja sobie to muszę przejrzeć, 
mam duże wątpliwości. Bardzo proszę oto aby ta dokumentacja była dostępna w Radzie Miasta.
Jeżeli w trakcie składania ofert w firmie dzieje się coś niedobrego i ona przystępując do przetargu
tego nie zgłasza. Proszę o umożliwienie mi zapoznania się z pełną dokumentacją znajdująca się w Urzędzie
Miasta dot. tego zadania. Kontrole zakończymy jako Komisja Rewizyjna w momencie kiedy nasze działanie 
skwituje Rada Miasta. Brakuje mi tu szereg dokumentów, protokołu odbioru robót, zmiana wzoru treści 
umowy, dlaczego to podpisuje Radca Prawny Agnieszka Gajos, bark materiałów dot. demontażu rynku



Radna Zofia Bazańska : Oczywiście ponieważ nie ma Pan upoważnienia, upoważnienie do przeprowadzenia 
kontroli ma zespół Kontrolny, czyli te wnioski jako wnioski Komisji Rewizyjnej, czy Pan Świątek ma jeszcze 
jakieś wnioski, spotkaliśmy się dwukrotnie na Komisji Rewizyjnej. Co to ma do rzeczy, kto podpisuje przecież
nie musi jeden Radca Prawny prowadzić jednego postępowania przez cały czas, nie sądzę ponieważ tyle 
kontroli było zewnętrznych. Te rzeczy o, które Pan pytał zostały wyjaśnione. Ja proponuję, żeby Pan Świątek 
napisał swoje uwagi ostatecznie, to niech Pan powie konkretnie

Radny Marcin Musiał : Wszystkie dokumenty są, które przedstawiliśmy jako Zespół Kontrolny w dniu 
dzisiejszym przedmiotem dyskusji przedmiotem posiedzenia jest przyjęcie protokołu Zespołu Kontrolnego.
Na wcześniejszych spotkaniach było wszystko omówione Pan Andrzej nie wnosił do treści protokołu żadnych
uwag i żadnych wniosków, także uważam tą dyskusję za bezpodstawną. Ja przeszedłbym od razu do 
głosowanie na temat przyjęcia protokołu, Zespołu Kontrolnego dot. zadania rewitalizacja Czeladzkiej 
starówki. Były dwa, trzy spotkania wcześniej, na których mogliśmy zadawać pytania, wszystkie wyjaśnienia 
zostały udzielone Radnemu Świątkowi. Dzisiaj na posiedzeniu przedstawię wnioski Zespołu Kontrolnego i 
prosiłbym Komisje Rewizyjną o sprecyzowanie ostatecznych, uwag i wniosków do protokołu. Odczytuje
pismo organu wykonawczego z dnia 22 lutego 2010. Pani Z -ca Burmistrza zwróciła się o doprecyzowanie
wniosków. To o czym Pan mówi to jest w protokole, Zespół Kontrolny nie ma obowiązku prowadzenia 
wyliczeń, tak jak Pan, Zespół Kontrolny przedstawił w jakich dokumentach występuje nieścisłość, zespół nie 
ma obowiązku sporządzenia, jakichś tabel równań tylko dlatego, żeby Radny Świątek był zadowolony
i nie wnosił, żadnych uwag do tego protokołu. Zespół Kontrolny zawarł informacje w protokole w których 
kosztorysach po wykonawczych jest niezgodność, ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia
i Zespół Kontrolny stwierdził, że nie ma potrzeby wyliczania tego. Panie Andrzeju w dniu dzisiejszym 
jesteśmy na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej , której zadaniem jest przyjęcie protokołu. Jeżeli Pan ma jakieś
uwagi proszę je sformułować w formie pisemnej wtedy będziemy nad tym dyskutować. To był mój błąd
że nie ponumerowałem protokołu. Nie pominąłem uwagi Sląskiego Urzędu Wojewódzkiego powiedziałem, że 
pomijam wniosek dot. płatności, w żaden sposób nie wypowiadałem się, że pomijamy wniosek dot. uwagi co 
do zamówienia odczytuje, wniosek Zespołu Kontrolnego, wszystkie usterki zostały usunięte, wynika to z 
przepisów osoba, która wykonuje zamówienie płaci kwotę gwarancyjną, Zespół Kontrolny nie musiał tego 
badać ponieważ to wynika z obowiązków wykonawcy. W treści protokołu Panie Radny Świątek beneficjent 
podpisał protokół. Proszę Pana podpis musi być na protokole, ZIK był kontrolowany, każda strona protokołu 
jest podpisana, dzisiaj powinniśmy się spotkać celem omówienia wniosków końcowych, a nie analizować
każdy dokument od początku. Panie Andrzeju ma Pan jakieś wnioski i uwagi końcowe. Proszę Pana aby Pan 
na następne posiedzenie Komisji sporządził na piśmie uwagi końcowe. Proszę aby Pan sprecyzował 
konkretnie swoje wnioski. Panie Andrzeju jeszcze raz Panu Powtarzam z chwilą gdy firma przystępowała do 
przetargu jej sytuacja finansowa nie wskazywała na to, że za jakiś czas ogłosi upadłość. Ale my już 
zakończyliśmy kontrole nie mamy uprawnień aby ponownie je analizować. Protokół robót jest w 
dokumentacji Zespołu Kontrolnego

Radny Czesław Badura :Taka dyskusja nie skończy się niczym, jeśli Radny Andrzej Świątek ma uwagi
to powinien zgłosić je na piśmie i jako dokument będzie to pismo podpięte do protokołu, uwagi ostateczne 
końcowe i na te uwagi będzie udzielona odpowiedź

    protokołował                                                                                                          Przewodnicząca
Krystian Załęczny               Komisji Rewizyjnej

    Zofia Bazańska
integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy


